
 

 

 

Verslag vergadering Algemeen Bestuur Recreatieschap Westfriesland  

Datum  : 20 maart 2019 om 16.00 uur 

Locatie  : Gemeentehuis van de gemeente Stede Broec  

 

Aanwezig bestuur:   

N. Slagter (Stede Broec, voorzitter), A. Kalthoff (Opmeer), S. Broersma (Hoorn), H. Nederpelt (Medemblik),  

E. Heutink-Wenderich (Enkhuizen), M. Pijl (Drechterland), C. van de Pol (Koggenland) 

 

Afwezig bestuur 

A. Huisman (bestuurssecretaris Recreatieschap),  

 

Aanwezig ambtelijke ondersteuning: 

De heer P. Copier (hoofd Groen- en Recreatiebeheer), de heer K. Schoenaker 

(directeur/beleidsmedewerker), Kees van Borre (ondersteuning bestuurssecretariaat/notulen). 

 

   

1. Opening  

De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom en specifiek de heer Leo Entius die op een 

gemeenschapsveiling in de gemeente Drechterland de kavel “Dagje meelopen met de burgemeester” had 

gekocht. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2. Verslag van de vergadering van 12 december 2018 

Geen opmerkingen, verslag wordt vastgesteld. 

 

3. Mededelingen en ingekomen stukken: 

 

3a. Brochure governance van de Regietafel 

Er wordt aangegeven dat het een duidelijke brochure is en dat het goed is dat deze is ontwikkeld.  

Mevrouw Heuting-Wendrich merkt hierbij (in algemene zin) op dat zij het onwenselijk vindt dat er in 

Kadernota’s van GR’en aangekondigd wordt dat er nieuw beleid bekend wordt gemaakt bij de begroting en 

dat dat vervolgens niet wat specifieker geduid wordt. Dit vindt zij (en de raad van Enkhuizen) een 

onwenselijke gang van zaken. Voor de Kadernota van het Recreatieschap geldt dit echter niet. Geen overige 

opmerkingen.   

 

3b. Terugkoppeling Klankbordgroep Waterrecreatie 

De heer Broersma geeft een globale uiteenzetting van het overleg. Hij geeft aan dat het opvalt dat vanuit 

twee hoofdstromingen de onderwerpen worden benaderd, namelijk Natuur versus Recreatie. Een voorbeeld 

waarbij deze invalshoeken duidelijk werden was hoe om te gaan met (de bestrijding van) het fonteinkruid in 

het Markermeer. Overige onderwerpen die aan de orde kwamen waren: 

- de versterking (van de activiteiten) van de Vereniging van Zuiderzeegemeenten; 

- aandacht voor het dossier van de durfsporten; 

- de benutting van de provinciale subsidies. Hierbij wordt opgemerkt dat  de regio Westfriesland dit jaar  

geen aanspraak kan maken op subsidies maar het wel verstandig is om “subsidieaanvragen” klaar te hebben 

liggen, als blijkt dat de subsidies bij de Provincie onderbenut blijven. 

 

 

 



 

3c. Nieuwsbrief AB en raden (wordt nog verzonden) 

Complimenten voor de Nieuwsbrief en (de link) naar het duidelijke en overzichtelijke Jaaroverzicht 2018.  

 

4. Boardletter 2018 

De Boardletter 2018 laat een positief beeld zien, hetgeen tot tevredenheid stemt. 

De heer Nederpelt verzoekt om een nadere toelichting over de laatste zin op blz. 6 van het document.(…) 

“We hebben met de organisatie afspraken gemaakt hoe dit kan worden opgelost.”. 

De vraag is of zaken nu wel of niet worden opgepakt. De heer Schoenaker geeft aan dit nader uit te zoeken 

en terug te koppelen naar het AB. Geen overige opmerkingen. 

 

5. Munt Gouden Eeuw-project  

De heer Kalthoff vraagt zich af of er nog mogelijkheden zijn om als gemeente Opmeer meer aangehaakt te 

worden bij het project. Verder constateert de heer Pijl dat er onjuistheden staan in de brochure/teksten  bij 

het project. De voorzitter geeft hierover aan dat het geen project is van het Recreatieschap zelf en dat de 

benoemde punten het beste teruggekoppeld kunnen worden naar de organiserende partij (Michel Bakelaar, 

Toeristisch Coördinator Westfriesland). De heer Schoenaker geeft aan dat hij deze punten ook onder de 

aandacht zal brengen bij de genoemde partij.  

 

De heer Pijl geeft aan dat de financiering van het project (de aanschaf en plaatsing van messing munten) wat 

hem betreft anders had gekund. De activiteiten van het Recreatieschap worden zo wel heel breed getrokken 

en hij vraagt zich af of de pot van het Recreatieschap zo geen “grabbelton” wordt, waar allerlei projecten uit 

worden gefinancierd. De voorzitter erkent dit punt en geeft aan dat dit ook onderwerp van gesprek was 

tijdens de behandeling in het DB. Tegelijkertijd wordt aangegeven dat men van mening is dat het thema De 

Gouden Eeuw echt body kan krijgen als verschillende partijen er ook achter gaan staan en actief een 

bijdrage leveren. Na uitwisseling van verschillende punten wordt ingestemd met het voorstel.  

   

6. Zienswijzen kadernota 2020 

Het Recreatieschap heeft van alle gemeenten een positieve zienswijze gekregen. Wel hebben de gemeenten 

Hoorn, Koggenland en Medemblik het Recreatieschap verzocht om in de begroting 2020 aan te geven wat 

het Recreatieschap in 2020 bijdraagt aan de regionale opgaven en ambities die op dit moment worden 

uitgewerkt in het Pact van Westfriesland. Geen overige opmerkingen. Het stuk wordt vastgesteld.  

 

7. Rondvraag 

- De heer Schoenaker vraagt of hij voor de nieuwe AB-leden een rondgang langs de terreinen van het 

Recreatieschap moet organiseren, zodat zij een nog beter beeld van het schap kunnen krijgen. Hierop wordt 

positief gereageerd. Afgesproken wordt dat alle AB-leden hiervoor een uitnodiging ontvangen.  

 

- De heer Broersma geeft aan dat vanuit de gemeente Hoorn gekeken wordt of er meerdere bankjes langs de 

Markermeerdijk kunnen worden geplaatst en dat hierover contact is gezocht met de gemeente 

Drechterland. Het is wel de vraag wat voor bankjes er moeten komen. Er staan nu zes ‘kunstbankjes’, erg 

mooi maar ook erg kostbaar. De heer Schoenaker geeft hierop aan dat het schap adequate 

vandalismebestendige bankjes gebruikt en dat overleg/advies over dit onderwerp al ambtelijk is opgepakt.  

 

- De heer Pijl geeft aan dat binnenkort de Havenverordening in de gemeenteraad wordt behandeld en dat in 

de APV een “jetski-verbod” is opgenomen.  

Dit verbod is een item voor alle gemeenten aan het Markermeer, maar wordt (nog) niet gezamenlijk 

opgepakt. De heer Schoenaker geeft aan dat dit de aankomende periode wel gaat gebeuren zodat de 

regelgeving hierover in de regio op elkaar wordt afgestemd. Daarbij zal aandacht zijn voor de regels voor 

‘watersport/recreatie’ in het algemeen. 

 

Geen overige opmerkingen.   

 

 

 



 

 

 

 

 

8. Sluiting  

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn en haar inbreng en sluit de vergadering.  

  

Vastgesteld door het algemeen bestuur in de vergadering van 10 april 2019,  

  

  

De secretaris,         De voorzitter,  

Astrid Huisman        Nico Slagter  

    

 

 

 

 


